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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:724 Ödehus på landsbygden

Riksmedierna rapporterar om stora problem gällande ödehus på landsbygden. 
Såväl kommuner som grannar upplever dessa ruckel/ödehus mycket störande 
och lider därför av att det saknas en tydlighet och möjligheter via lagstiftning 
att agera för att åtgärda problemen. Boverket presenterade redan 2015 en 
utredning för regeringen där konkreta förslag fanns för att åtgärda de nu sedan 
länge kända utmaningarna. Dock har regeringen efter fyra år ännu inte agerat, 
och det ansvariga statsrådet Per Bolund vägrar enligt riksmedierna att 
kommentera frågan, med hänvisning till att ärendet fortfarande bereds av 
regeringen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Vilka åtgärder krävs det för att avhjälpa problemen, och när kommer statsrådet 
att presentera konkreta förslag på lösningar?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-07
Besvaras senast
2020-01-15 kl. 12.00


